

# Soleil



**S**ur sa prairie ombragée dans le petit village de Baratier à 3 kilomètres du plan d'eau d'Embrun et du lac de Serre-Ponçon, au cœur de la région où il fait bon vivre, le Camping Les 2 Bois vous propose un programme de détente, de soleil et de grand air.

*On a tree-shaded meadow in the little village of Baratier, just 3 km from the Embrun stretch of water and the wide expanse of Serre-Ponçon lake in the very heart of a region famed for its stress-free and delightful lifestyle. It is here that Camping Les 2 Bois invites you to enjoy a holiday of relaxation, sunshine and open-air living.*



# Grand air



**L**e parc National des Ecrins, le Queyras, la vallée de la Durance, lacs, torrents, alpages et forêts vous offrent un grand choix d'activités : rafting, nage en eaux vives, hot dog, kayak, canyoning, vélo, randonnées, via ferrata, pêche, équitation, voile, ski nautique, parapente vous mèneront dans des sites naturels d'exception.

*Here the Parc National des Ecrins, the Queyras, the Durance valley, the nearby torrent-lakes, the mountain pastures and forests offer you a vast range of activities: rafting, fresh-water swimming, hot-dog, kayaking, cycling, via ferrata, fishing, horse-riding, sailing, water-skiing, hand-gliding. You can carry on all these activities in settings of breath-taking natural beauty.*



# Plaisir

